
 
 
 
 
 
 
 

Verslag Overleg Stichting Verantwoord Varen Binnenwater Alblas met 

kernpartners 
 
Plaats: De Beemd (Beemdweg West 9, 2969 CD Oud-Alblas) 
Datum: Vrijdag 7 Februari 2025 10.00 uur 
Aanwezig: Kisten Molenaar (Molenlanden), JanPeter de Vreede (Alblasserdam), 
Rogier Brouwer (Waterschap Rivierenland), Ad van der Rhee, Guus de Wit, JanPiet 
Stout, Lennert van der Zee (notulist) 
 
          
1. Opening/welkom (Ad vd Rhee)        
Ad heet iedereen van harte welkom. Er wordt gestart met een voorstelrondje. 

 
 

2. Mededelingen  
JanPeter meldt dat hij calamiteitendienst heeft en mogelijk een oproep kan krijgen.  
 
3. Terugblik Vaarseizoen / activiteiten 2024 (verslag bijgevoegd) 
De Schoonmaakactie maakte formeel geen onderdeel uit van de geplande 
activiteiten van de Stichting. Toch was dit een groot succes, belangstelling van oa 
visvereniging. 
Verder is de inzet vooral geweest bewustwording en het gedrag op het water. 
 
Rogier meldt dat de inzet vooral is geweest bij Het concert op de Alblas en de 
Verlichte Molenweek. 
Vanuit de Stichting is het verzoek: 
-het moment en aantallen verbalisanten door te geven aan de Stichting. Hier gaat 
een preventieve werking uit (delen via sociale media door jeugd). Ook voor het 
verbeteren van de beeldvorming van het Waterschap door omwonenden door 
handhavend op te treden. 
-samen op te trekken door Alblasserdam en Molenlanden 
-voor de volgende keer bij deze evenementen speciaal aandacht te besteden aan de 
suppers (slecht/niet zichtbaar in het donker voor overige watersporters 
 
Rogier vertelt dat hij geen meldingen heeft ontvangen. 
Hierover is enige onduidelijkheid. Via de website zou het waterschap meldingen 
ontvangen.  
Actie: Rogier vraagt na bij Jorn (heeft eerdere meldingen ontvangen). 



Ad neemt naderhand contact op Rogier om het proces van het ontvangen van 
de meldingen door te nemen. 

 
JanPeter meldt dat de terugblik op 2024 laat zien dat de rustig is verlopen met hier 
en daar een incident (Ponykade). 
De korte lijnen vanuit de gemeente via het jongerenwerk zorgt bij de overlastplegers 
voor een bepaalde mate van ‘acceptatie’. 
Vanuit de Stichting is geprobeerd contact te maken met het omwonenden bij de 
Ponykade en hen te laten participeren in de Stichting. Helaas zonder resultaat 
Actie: JanPeter introduceert de Stichting bij de omwonenden van de Ponykade. 
 
 
4. Subsidieverlening aan SVVBA via Subsidies - Gemeente Alblasserdam  
JanPeter benadrukt nogmaals de goede acties en werk van de Stichting. Zaak is om 
ook vooruit te kijken en daar ligt de grondslag voor de ‘waardesubsidie’ die is 
toegekend vanuit de gemeente Alblasserdam aan de Stichting. 
Het lijkt dat de activiteiten ter voorkoming van onverantwoord varen niet de hoogste 
prioriteit lijken hebben. 
Actie: JanPeter kijkt naar de mogelijkheden om aandacht te besteden in een van 
columns. 
 
De Stichting vraagt nogmaals om de vaarregels te publiceren op de website 
(verwijzing) en deze te delen met jongerenwerk. 
Actie: Kirsten en JanPeter komen hierop terug en kijken wat ze gezamenlijk kunnen 
doen. 
 

 
5. Stand van zaken  

-Verbinding met bewonersgroep omgeving Kortlandse Kade 
-Samenwerking handhaving Alblasserdam met waterschap Rivierenland. 
-Buurtpreventie op het water (suggestie doorontwikkeling acties SVVBA) 

 
Vorig jaar is er een ligplaats van/bij de gemeente Alblasserdam gebruikt en zijn er 
gecombineerde acties uitgevoerd. 
Een effectieve inzet met beperkte bemensing –handhaving werd ingehuurd- blijft een 
uitdaging.  
 
Voor 2025 zijn er –net als in 2024 met oa controle op vaarbewijs- vier 
handhavingsmomenten gepland. Het geven van boetes is niet de enige inzet voor 
het totale plaatje. 
 
Kirsten heeft hierop nog aanvullingen 
De contacten met De Giessen (uitlenen spandoeken), de aandacht voor dieren 
vanuit de Stichting. 
Er wordt ook de suggesties gegeven om jongeren op school (groep 8) te informeren. 
Dit in het kader van de doelgroepenbenadering. 
 
 
 

 

https://www.alblasserdam.nl/Inwoners/Alle_onderwerpen/Subsidies


 
 
 

6. Inzet Handhaving Waterschap 2025  
Zoals eerder tijdens het overleg is aangegeven zal de inzet voor 2025. 
De combinatie met de inzet vanuit de gemeente Alblasserdam, het reageren op 
klachten en begeleiding bij evenementen. 
 
Op de vraag vanuit de Stichting of (her)invoering van het registratienummer wordt 
overwogen door het Waterschap wordt negatief geantwoord door Rogier. 
Ook de inzet van drones lijkt vooralsnog geen optie. 
 
Er wordt gediscuseerd over de inzet van een elektrisch bord met de vaarsnelheid. 
Het is vriendelijk (positieve/negatieve smiley) en zorgt voor voorlichting. 
 

 
7. Rondvraag/Wat verder ter tafel komt 
De Stichting meldt dat er door de provincie € 399,- leges zijn opgelegd door het 
ophangen van spandoeken op de Peilmolenbrug ondanks toestemming van het 
Waterschap. 
Urineren overboord van recreatie maar ook huurvaartuigen. Bij de verhuur worden 
huurders geïnformeerd over plaatsen met wc’s.  
Er wordt van gedachten gewisseld over de mogelijkheden op openbare plekken. 
Vanuit de gemeenten wordt aangegeven dat de beheerskosten hiervoor zeer hoog 
zijn.   
Navraagt leert dat het Waterschap geen calamiteitplan heeft bij calamiteit op het 
water/De Alblas. Personen moeten 112 bellen. Er wordt geoefend met oa. de 
brandweer en GHOR. De locatiebepaling blijkt lastig te zijn.  
 
 
8. Afsluiting 
Ad bedankt iedereen voor zijn/haar aanwezigheid. Het overleg wordt om 11.30 uur 
afgesloten. 
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